
 

 

Het is weer tijd voor een nieuwsbrief. Dit keer aandacht voor: 

• Vrienden van LUNO 

• Jeugd in het nieuw 

• Padel update 

• Kia Clubcommissie 

• Vacatures 

Heb je zelf een bericht voor de nieuwsbrief? Stuur je bijdrage naar communicatie@lunotm.nl. 

 

Word ‘Vrienden van LUNO’ deelnemer  

 

Om iedereen die betrokken is bij LUNO TM de kans te geven onze vereniging te sponsoren en gelijk 

daarbij een maatschappelijk doel te ondersteunen is er een nieuw initiatief ontwikkeld: ‘Vrienden van 

LUNO’. 

Wat houdt dit in? 

Voor een bedrag van € 100 of € 50 per jaar krijg je naamsvermelding op het ‘Vrienden van LUNO’ -

bord. Je kunt kiezen uit twee verschillende afmetingen van naamsvermelding op het bord. Inmiddels 
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heeft het bord een plek verovert aan de buitenwand van het clubgebouw. Met dank daarvoor aan 

StudioSign uit Maurik. 

In overleg met de sponsorcommissie en het bestuur wordt bepaald aan welke doelen de 

sponsorbijdragen worden besteed. Zowel voor de vereniging als voor het maatschappelijke doel. 

Deelnemers van ‘Vrienden van LUNO’ mogen suggesties voor de besteding indienen. De verdeling van 

de bestedingsruimte is 75% voor LUNO TM en 25% voor een maatschappelijk doel. 

Zodra bekend is waaraan de middelen worden toegewezen, worden de leden via de nieuwsbrief 

hierover geïnformeerd. 

Wie kunnen lid worden? 

Iedereen die de leeftijd van 18 jaar of ouder heeft kan sponsoren als individueel, team of bedrijf. Je 

hoeft zelfs niet persé lid te zijn van LUNO TM. De duur van sponsoring is minimaal twee jaar vanaf het 

moment van plaatsing op het bord. 

Deelnemer worden van ‘Vrienden van LUNO? 

Meld je dan aan bij Andre van Heun van de sponsorcommissie. Hij kan ook eventuele vragen die je 

hebt beantwoorden. Zijn contactgegevens zijn: andrevanheun@live.nl, 06-29371370. 

We hopen dat je onze vereniging een warm hart toedraagt en op deze manier wilt steunen. 

 

Jeugd in het nieuw  

Onze jeugdleden hebben een tennisshirt in ontvangst mogen nemen. Een goede besteding van het 

jaarlijks shop-te-goed van Tennisdirect. Tijdens het pas gehouden junior-senior lentetoernooi werd 

even tijd vrijgemaakt voor een fotomoment. 

 

  

Padel update 

Wij hadden op ons laatst gehouden ALV ook padel als agendapunt staan. Wij wilden van de 

gelegenheid gebruik maken om onze leden te informeren van de huidige stand van zaken. Om leden 

die niet aanwezig konden zijn bij de vergadering niet te onthouden van informatie volgt een korte 

update waar wij nu staan. 



 

 

Padel: waarom? 

Bij tennis is al een decennia sprake van een daling van leden. Corona zorgde recent voor een opleving 

in aantallen. Zo ook bij LUNO TM staat de ledengroei na twee jaar groei in coronatijd de komende tijd 

onder druk. 

Om onze vereniging op lange termijn ‘gezond’ te houden en onze (toekomstige) leden meer te bieden 

door een verbreding van het sportaanbod, bewandelen wij de route naar het aanbieden van padel. 

Padel is momenteel een belangrijke aanjager en groeimotor van ledenaantallen. 

Het niet aanbieden van padel houdt een reëel risico in dat de ledengroei afneemt en zelfs dat het 

leden aantal afneemt omdat leden elders lid worden bij andere clubs die zowel tennis als padel 

aanbieden. 

Akoestisch onderzoek afgerond 

Wetende dat het geluid van padel een factor is waarmee rekening moet worden gehouden, heeft er 

een akoestisch onderzoek plaatsgevonden. Daarbij is o.a. de geluidsbelasting getoetst op omliggende 

geluidsgevoelige woningen. Dit onderdeel van het proces is noodzakelijk om straks een 

omgevingsvergunning aan te vragen. 

De uitkomsten van het geluidsonderzoek zijn geanalyseerd en op basis van de rekenresultaten is de 

conclusie dat het invoegen van twee padelbanen tussen de banen 7/8 en het clubgebouw geen 

geluidsprobleem vormt en voldoet aan de wettelijke vereisten. 

Nu is het moment aangebroken om de volgende stappen te ondernemen: 

• Padelbouwers vragen offerte uit te brengen om kostenaannames te toetsen; 

• Om tafel met de gemeente in verband met de aanvraag omgevingsvergunning; 

• In gesprek met de omwonenden over ons voornemen; 

• Het definitief voorstel voorleggen aan de leden: besluit door de ALV; 

• Bij een positief ALV-besluit overgaan tot het aanvragen van de omgevingsvergunning; 

• Als vergunning wordt verleend, overgaan tot de aanleg van de padelbanen. 

Bij een optimistisch scenario denken wij op zijn vroegst in 2024 padel te kunnen aanbieden. 

  

K(ia)NLTB 



Kia is al jaren toeleverancier van het wagenpark van de KNLTB. Naast deze inzet doet Kia meer voor 

de tennissport in Nederland. Zo focust de samenwerking zich inmiddels onder andere ook op een 

duurzame toekomst van tennisverenigingen. Met de slogan, ‘Movement that inspires’, en innovatieve 

technologie wil Kia tennissers inspireren en helpen hun tennisspel te verbeteren. 

Kia Clubcommissie 

Om verenigingen te ondersteunen en tennissers in beweging te krijgen, is de Kia Clubcommissie 

ontwikkeld. KNLTB-leden die een nieuwe Kia kopen of leasen bij de erkend Kia-dealer verdienen 

daarmee € 500 voor hun vereniging. Het clublid zelf krijgt een jaar lang gratis digitale tennistraining 

via de AI-app van SevenSix! Een win-winsituatie.  

Ga naar de Kia Clubcommissie omgeving op de website van de KNLTB voor de actievoorwaarden. 

Enkele leden zijn je al voorgegaan. 

  

Vacatures 

Wij blijven onder je aandacht brengen dat er verschillende posities vrijkomen of vrij zijn gekomen 

binnen de vereniging. 

1. Bestuurslid jeugdzaken 

2. 2e Verenigingscompetitieleider 

3. Deelnemer opentoernooi commissie 

4. Jeugdcommissielid  

Heb je belangstelling voor een van bovenstaande posities dan kunnen de volgende leden je verder 

helpen aan informatie. 

Mail naar onze secretaris Jolinde Klaui (secretariaat@lunotm.nl) voor meer informatie over de 

bestuursfunctie (1). Els Hegemans (elshegemans@gmail.com) kan je vertellen wat verwacht wordt 

van een verenigingscompetitieleider (2). Marcel Zanting is voor jouw de man als het gaat over het 

opentoernooi (3). Hij is te bereiken via opendubbel@lunotm.nl . And last but not least neem contact 

op met Tamara Kerssens als je belangstelling hebt om toe te treden tot de jeugdcommissie 

(4): tamara.kerssens@live.nl .  
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